
 
Socialdemokratiska gruppen i Farsta Stadsdelsnämnd 
Mötet 16 oktober 2007, ärende 23 nämndens frågor, skrivelse 
 
 
Avvecklingen av Västboda skola 
 
Nämnden fattade den 26 april 2007 beslut om att lägga ner Västboda skola. Elever och 
personal erbjöds plats vid Hästhagenskolan och Kvickentorpsskolan. 
 
Omfattande protester föregick beslutet som trots detta drevs igenom av högeralliansen i 
stadsdelsnämnden. Nedläggningen berörde minst 2 700 invånare i stadsdelsområdet samt 
många medarbetare. Detta gör att det är mycket viktigt att följa upp det som utlovades i form 
av olika åtgärder, i första hand i tjänsteutlåtandet 12 april, t ex: 
 

• Vad hände med överföringen av hela klasser, nämndens majoritet utlovade det?  
• Hur är det för eleverna nu? 
• Hur fungerar skolbarnomsorgen i de berörda skolorna? 
• Hur blev förändringarna för medarbetarna?  
• Vad har de fackliga organisationerna för synpunkter nu? 
• Hur stor blev kostnadsminskningen för oss skattebetalare i Stockholms stad 2007 och 

2008? 
 
Därutöver vill vi ha följande frågor belysta:  

• Vad kan göras för att bevara skollokalerna inför nya förtroendevaldas beslut – det 
behövs en skola i denna del av Farsta-området?  

• Vad kan göras för att bevara gymnastiksalen i skolan – uppseendeväckande slöseri 
med våra skattepengar att först bygga en bra idrottsplats sedan stänga. Stor brist på 
hallar i vårt område!  

• Vad kunde gjorts bättre?  
• Hur mycket har detta kostat i förlorad tro på demokratin, på möjligheterna att påverka 

beslut? 
 
Nämnden vill ha svar på ovanstående frågor vid nämndens nästa möte den 15 november 2007, 
samt att detta tas upp som en av frågorna på frågestunden. 
 
Gunnar Sandell (s) m fl 
 
 


